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1. Pitanje postavljeno Vijeću ministara BiH i Komisiji za integrirano upravljanje granicom 

– „Ulaskom Republike Hrvatske u Evropsku uniju i kategorizacijom graničnih prijelaza 

između BiH i RH došlo je do značajnih životnih problema građana koji žive uz granicu. 

Posebno se ističe problem u Čapljini na GP Doljani i MGP Gabela Polje. Pošto se 

približava i turistička sezona – šta će učiniti Vijeće ministara BiH i Komisija za 

integrirano upravljanje granicom na prevazilaženju ovog problema?“ 

2. Pitanje postavljeno Parlamentu Federacije BiH i Vladi Federacije BiH – „U samom 

donošenju Zakona o pripadnosti javnih prihoda FBiH (2005.) i njegovim izmjenama i 

dopunama nije bilo temeljite analize i dokumentacije, kao i osnova za donošenje Zakona, 

ali i njegove dvije izmjene. Stoga postavljam pitanje - koji su bili kriteriji i parametri 

Vlade Federacije BiH kada su predlagali zakon Parlamentu Federacije BiH (...)? 

 

 

 

 
 


